
Ravijn bijdrage 15 april 

 

“VVD burgemeesters die rechtszaken voorzien als het kabinet vasthoudt aan de ravijnjaren 

en een dringende oproep doen aan hun partijvoorzitter om in te grijpen” 

Dat is nogal wat… 

 Zolang er van hogerhand niks veranderd, moeten gemeenten, waaronder de gemeente 

Midden- Drenthe, heel serieus bezuinigen. Voor ons ligt een voorstel van maatregelen die 

het college voorstelt om de Ravijn jaren te overbruggen. Er is goed in de breedte gekeken. 

Complimenten daarvoor! We pikken er een aantal items uit die voor ons extra belangrijk zijn. 

Er wordt voorgesteld om te snijden in subsidies aan sportverenigingen. Wij willen het college 

op het hart drukken om hier zeer terughoudend mee om te gaan en wellicht zijn er ook 

incidentele middelen die hier tijdelijk ingezet kunnen worden. Sport is essentieel voor elke 

leeftijdsgroep. Denk aan de zwembaden, waar zwemmers behoren tot de landelijke top. 

Denk aan de tennisvereniging in Beilen, een hele bloeiende vereniging waar de aanleg van 

paddel banen een schot in de roos was. Sport houdt mensen mentaal en fysiek fit, wat 

bijdraagt aan de gezondheid van onze inwoners. Daarnaast werkt het verbindend en 

versterkt het de sociale cohesie. Tijdens de inspreekavond hebben we van bestuurders en 

vrijwilligers van sportverenigingen gehoord dat ze zeker wel mee willen denken over de 

voorgestelde maatregelen. Met creativiteit en vindingrijkheid kunnen sommige verenigingen 

zich misschien goed redden, maar dat zal niet voor elke vereniging zo zijn. Maatwerk, 

afstemming en overleg is dus essentieel… 

Op het gebied van Wmo willen we zeker blijven inzetten op preventie. De vvd fractie is 

benieuwd of er iets te zeggen is over de resultaten van de inzet op preventie uit het 

verleden? Zijn de resultaten meetbaar? Preventie speelt ook een grote rol bij Welzijnswerk. 

Nu bezuinigen, moet niet later tot hogere kosten leiden. Tijdens de inspreekavond hebben 

we gehoord hoe er bij welzijnswerk duidelijk begrip is voor de op ons afkomende 

bezuinigingen en ze hebben aangegeven op alle mogelijk manieren mee te willen denken.  

Dat is nogal een groot contrast met bijvoorbeeld een aantal gemeenschappelijke regelingen. 

We willen dan ook een oproep doen aan de grote Gemeenschappelijke regelingen om ook 

een serieuze bijdrage te leveren. Iedereen zal moeten inleveren... 

Binnen de organisatie zien wij nog kansen in de samenwerking met andere gemeenten en 

organisaties. Denk aan een inkoopcombinatie of shared services, bijv op het gebied van 

ICT. De VVD-fractie zegt steeds dat de dienstverlening op orde moet zijn. Inwoners moeten 

zowel online, telefonisch als aan de balie met al hun zaken goed geholpen kunnen worden. 

Het gemeentehuis op vrijdag sluiten draagt daar ons inziens niet aan bij. Dus daar zijn wij 

tegen. Wat ons betreft is er wel een creatieve manier te bedenken om het rendabel te 

maken om gewoon 5 dagen per week open te zijn. Dat zijn wij aan onze inwoners verplicht. 

Er worden een aantal thema’s genoemd die nog een vervolgonderzoek nodig hebben. Voor 

de vvd fractie riep dat de volgende vraag op: als een onderzoek heel positief uitpakt en er 



hier dus veel winst te behalen is, gaan we dan op een ander onderwerp weer wat toegeven? 

In de lijn van deze vraag: gaan we tussentijds evalueren? En bij betere tijden beslissingen 

heroverwegen? En besluiten misschien zelfs terugdraaien?  

Vervolgens willen wij in het bijzonder aandacht vragen voor de Stichting Marketing en 

Promotie Midden Drenthe. Deze stichting staat nu op het lijstje om “onderzocht” te worden 

en de optie "opheffen” wordt genoemd. De vvd fractie is hier tegen. Deze stichting is van 

grote invloed op de recreatieve en toeristische sector en speelt een belangrijke rol bij de 

uitvoering van de door ons vastgestelde Koersnota vrijetijdseconomie. Wellicht niet op de 

voorgrond, maar zeker wel op de achtergrond. Toeristen zijn essentieel voor onze gemeente 

en dragen bij aan de omzet, de werkgelegenheid en vanzelfsprekend de sfeer. De stichting 

staat tussen de recreatieondernemers en de gemeente in en zorgt voor een goede 

samenwerking en verbinding. Haar kracht zit erin dat ze juist geen onderdeel is van de 

gemeente. Ze is zelfstandig en niet gebonden aan de lopende zaken van de gemeente. De 

stichting opheffen en dus alle, of een deel van haar, taken binnen de gemeente opvangen 

doet deze voordelen wegvallen en daarnaast zal de gemeente nooit de “gun factor” hebben 

die de stichting wel heeft. Ze hebben niet voor niets een hele grote poule met vrijwilligers. 

De stichting krijgt dingen gedaan die hier vanuit het huis waarschijnlijk niet zouden lukken. 

Deze stichting opheffen is een onomkeerbaar besluit… in tegenstelling tot veel andere 

voorstellen. We mogen hier niet het kind met het badwater weggooien. 

Naast alle vormen van bezuinigingen is er voor de gemeente ook de mogelijkheid om extra 

inkomsten te genereren. Daar is de vvd fractie geen voorstander van. Dit instrument moet 

zeer spaarzaam ingezet worden. Zo zijn wij ook tegen precario-belasting.  

Tot slot. We hameren er steeds weer op… de communicatie. De voorgestelde maatregelen 

zijn niet leuk, maar inwoners en ondernemers kunnen er zeker wel begrip voor hebben als 

dit maar goed en eerlijk gecommuniceerd wordt. Zolang we blijk geven dat er in elke sector 

bezuinigd gaat worden en de lasten eerlijk verdeeld zullen worden, dan willen inwoners en 

organisaties echt hun steentje wel bijdragen en verantwoordelijkheid nemen. Gezamenlijk en 

in goed overleg, kunnen verenigingen en organisaties veel bereiken. Op eigen kracht een 

eigen invulling geven aan de voor ons liggende opgave heeft soms een veel groter effect 

dan een door de gemeente opgelegde bezuiniging. Kijk naar Westerbork, tijdens de 

inspreekavond hebben zij duidelijk aangegeven dat ze gezamenlijk de handschoen willen 

oppakken. Complimenten hiervoor! Dit soort goede initiatieven moet de ruimte krijgen!  

  

  

 


